
恩格1300T中大型注塑机

产品名称 恩格1300T中大型注塑机

公司名称 临海市华磊塑机经营部

价格 .00/个

规格参数 种类:卧式曲肘注塑机
品牌:恩格
型号:Z1300

公司地址 临海市大洋街道东方大道157号（盐业大楼底层
）

联系电话 86 0576 85133786 13626678088

产品详情

种类 卧式曲肘注塑机 品牌 恩格
型号 Z1300 产品别名 塑料机
产品用途 塑料制品加工,成型 螺杆直径 130（mm）
螺杆转速 100（rpm） 射胶量 7597（g）
射胶压力 146（Mpa） 理论注射容量 8348（立方厘米）
电动机功率 55+55（kw） 合模力 13000（kN）
开模行程 1420（mm） 重量 60000（kg）
外形尺寸 12600*2660*3300（mm） 产品类型 全新

每种机型有不同的螺杆直径可供选择，对客户的产品具有更加广泛的适应性.

品种繁多的特殊原料专用螺杆，确保产品质量最优化.

注射部件采用双导柱支撑、双缸平衡注射，使螺杆在注射前进过程中受力平衡均匀.

优质合金氮化或镀铬螺杆，氮化料筒，具有耐腐蚀、耐磨损、使用寿命特长等优点.

液压系统采用世界著名品牌的油泵与控制阀组合，可精确控制液压机构的力、速度及方向，保证了整机
的准确性、可靠性、耐用性.

电脑采用专用注塑机控制器，双cpu控制，可靠性好.

屏幕保护功能，延长显示屏使用寿命.

超强发光二极管为输入/输出点显示状态，使操作和维修人员更容易掌握系统的动作状态.



高品质的电器元件，强化的硬件回路，抗干扰能力更强，运行更可靠.

拉杆由优质合金结构钢经严格的调质处理，精加工，镀硬制趁成，具有高强度和高耐磨性.

曲轴含油衬套的设计，并配备集中自动润滑系统，使得关节零部件润滑效果更好，提高关节使用寿命.

多段锁模速度及压力控制.

震动顶针、退针速度及压力可调整，使用震动顶针时，毋需退回至终点，可再次顶出动作，节约周期时
间.

the injection unit incorporates a dual-pillar supporting system with balanced twin cylinder injection unit for evenly
distributed force and rapid screw motion.

high quality nitride or chrome plated alloy screw with a nitrogen-treated barrel provides anti-corrosion with high wear
resistance for an extended working life.

the hydraulic system incorporates high quality pump and control valve technology using world famous brands, which
precisely control all machine functions to ensure accuracy, reliability and repeatability.

a special twin cpu controller is used in hs series machines. cpu controller and display are independent and reliable.

a screen saving function extends the lcd display life.

ultra bright led’s are provide for input and output point inspection. providing convenient indication of the
machine’s operation and machine servicing.

industrial quality components and circuit hardware design provide a stable and reliable control system.

chrome plated tie bars, made from alloy and structural steel are designed and manufactured for high rigidity and wear-
resistance .

the toggle system uses oilsleeve bushes lubricated by an automatically control central lubrication unit which provides
excellent lubrication quality to all points and extends the clamping units workinglife.

multi-clamping speed and pressure control.

adjustable speed and pressure control of ejector and vibrating ejector function . ejector does not need to retract fully
during vibration in order to reduce cycle time .

a wide variety of screws are available for different polymer processing requirements.

special engineering materials are used to manufacture the screws to ensure optimal quality



and processing life .
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